照片回顧 PHOTOS RECOLLECTION

5-7-2022

監管局服務及專業發展總監王頌恩先生(左),代表監管局向基督教勵行會捐贈 曲奇,以派發予居於劏房戶的基層家庭及兒童。

On behalf of the EAA, the EAA's Director of Service and Professional Development Mr Ivan Wong (left) donates cookies to Christian Action for distributing to underprivileged families and children living in subdivided flats.



4-8-2022



中國房地產估價師與房地產經紀人學會邀請監管局執行總監 陳汝儆律師於其年會中就監管局對持牌人發出的《操守守 則》及最新案例選輯作線上演講。

The EAA's Director of Operations Mr Chan U Keng is invited to deliver an online talk on the EAA's Code of Ethics for licensees and some latest inquiry hearing cases at the Annual Conference of the China Institute of Real Estate Appraisers and Agents.

12-8-2022

監管局行政總裁韓婉萍女士(中)接受新城電台節目訪問,分享監管局 上半年的工作及簡介下半年的工作重點。

The EAA's Chief Executive Officer Ms Ruby Hon (middle) attends an interview by Metro Radio. Ms Hon shares the EAA's work in the first half of 2022 and introduces its initiatives for the second half.



8-9-2022



在中環舉行的傳媒聚會中,新任監管局主席蕭澤宇先生,BBS,JP(中) 上任後首次與傳媒會面。監管局行政總裁韓婉萍女士(左二)及三位總 監亦有出席聚會。

The EAA's new Chairman Mr Simon Siu, BBS, JP (middle), meets the press for the first time at a media gathering in Central since his appointment. The EAA's Chief Executive Officer Ms Ruby Hon (second on the left) and three Directors also join the media gathering.

照片回顧 PHOTOS RECOLLECTION



9/2015

監管局舉辦公開講座,題為「精明置業系列: 如何做個精明一手樓買家」。

The EAA organises a public seminar titled "Tips to become a smart purchaser of first-hand residential properties".

7/2017

監管局接待由法律教育基金舉辦的學生交流團,包括45名來自香港及內地多間大學的法律系師生。

The EAA receives a student delegation organised by the Legal Education Fund comprising 45 law students and teachers from various universities in the Mainland and Hong Kong.



6/2018

監管局前主席及行政總裁出席由香港地產代理 商總會、僱員再培訓局及香港城市大學合辦的 「地產代理愛增值」計劃啓動禮。

The EAA's former Chairman and CEO attend the kickoff ceremony of a self-advancement programme co-organised by Hong Kong Real Estate Agencies General Association, Employees Retraining Board and City University of Hong Kong.